
Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΗΣ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ
ΔΕΧΘΗΚΕ  ΣΗΜΕΡΑ  ΤΟ  Δ.Σ.  ΤΗΣ
ΕΣΗΕΑ
 

Ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας κ. Κάρολος Παπούλιας δέχθηκε σήμερα
το Διοικητικό Συμβούλιο της ΕΣΗΕΑ, με επικεφαλής τον Πρόεδρο
Μανώλη Μαθιουδάκη.
Στη συνάντηση παραβρέθηκαν η Α’ Αντιπρόεδρος Νανά Νταουντάκη,
ο  Γενικός  Γραμματέας  Νίκος  Μεγγρέλης,  ο  Ταμίας  Δημήτρης
Τσαλαπάτης,  τα  μέλη  του  Δ.Σ.  Γιώργος  Βλαβιανός,  Κώστας
Μπετινάκης, Γιώργος Στεφανής, καθώς επίσης ο νομικός σύμβουλος
της Ενώσεως Λάζαρος Μπελίτσης και ο Διευθυντής του Γραφείου
Τύπου της Προεδρίας της Δημοκρατίας Δημήτρης Παπαναγιώτου.
Ο Πρόεδρος της Ένωσης ανέπτυξε στον κ. Παπούλια τα βασικά
αιτήματα  του  κλάδου,  όπως  είναι  το  ασφαλιστικό,  το
συνταξιοδοτικό,  τα  εργασιακά  θέματα  που  αφορούν  κυρίως  τη
διασφάλιση των θέσεων εργασίας και τη σύναψη Σ.Σ.Ε. που να
ανταποκρίνονται στις ανάγκες της σημερινής πραγματικότητας και
να επιλύουν τα προβλήματα του κλάδου.
Ο κ. Μαθιουδάκης τόνισε ιδιαίτερα ότι κυρίαρχο θέμα για την
ΕΣΗΕΑ  αποτελεί  το  δικαίωμα  των  πολιτών  στην  πολυφωνική,
ολόπλευρη ενημέρωση και στη βελτίωση της ποιότητάς της.
Τέθηκαν ακόμη τα θέματα της αστικής αποζημίωσης, της εξεύρεσης
χώρου για τη στέγαση της Ιστορικής Βιβλιοθήκης της Ένωσης και
την  ανάδειξη  του  μυστικού  τυπογραφείου  της  Καλλιθέας  σε
“Μουσείο του ΕΑΜικού Αντιστασιακού Τύπου”.
Ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας επέδειξε ιδιαίτερο ενδιαφέρον για
τα προβλήματα του κλάδου και τα θέματα που τέθηκαν και ζήτησε
αναλυτικότερη  ενημέρωση  για  τη  βιβλιοθήκη,  το  μυστικό
τυπογραφείο  της  Καλλιθέας  και  για  το  θέμα  της  αστικής
αποζημίωσης.  Εξεδήλωσε  μάλιστα  την  επιθυμία  για  συχνότερη
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επικοινωνία με το Δ.Σ. της ΕΣΗΕΑ.
Στον Πρόεδρο της Δημοκρατίας προσφέρθηκαν χρυσό σήμα της ΕΣΗΕΑ
και το αναμνηστικό γραμματόσημο, που εξέδωσαν τα ΕΛ.ΤΑ. για τα
ενενήντα  χρόνια  από  την  ίδρυση  της  Ένωσης,  με  την
προσωπογραφία του Ιωάννη Κονδυλάκη (πρώτου Προέδρου της).


